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Transport-, Bygnings- og Boligudvalget har i brev af 12. marts 2019 stillet mig 

følgende spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV). 

Spørgsmål nr. 472: 

Hoteller i København melder om problemer med at få taxier nok til deres gæ-

ster. Er det ministerens opfattelse, at den nye taxilov har gjort det nemmere for 

forbrugerne at få en taxi i tidspunkter med spidsbelastning, f.eks. om morge-

nen eller eftermiddag? 

Svar: 

Som det fremgår af mit svar på spørgsmål nr. 469 (TRU alm. del), er ministeri-

et i øjeblikket i færd med at evaluere den nye taxilov. Til brug for denne evalue-

ring er Færdselsstyrelsen i færd med at indsamle og skabe et datagrundlag om 

det nye taximarked. Det er mit håb, at dette datagrundlag kan besvare, hvorvidt 

der er kommet en bedre taxidækning rundt om i landet.  

Ministeriet er ikke på nuværende tidspunkt i besiddelse af en opgørelse, der 

kan belyse, hvorvidt taxidækningen er blevet bedre, og om det derved er nem-

mere at få en taxi. Det kan imidlertid konstateres, at der siden den nye taxilovs 

ikrafttræden er kommet flere tilladelser i omløb, hvilket alt andet lige bør inde-

bære en bedre taxidækning.  

Med venlig hilsen 

Ole Birk Olesen 
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